
Or. V. 0062-119/2001

Protokół Nr 119/2001
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 25 stycznia 2001 roku

Obecni  według  listy  obecności,  w  załączeniu  (zał.  nr  1).  Obradom  przewodniczyła
Wicestarosta  – Pani Celina Grażyna Wojciechowska – członek Zarządu Powiatu.

Porządek dzienny przyjęto do realizacji w brzmieniu:

1. Akceptacja materiałów na  Sesję Rady  w dniu 5 lutego 2001 roku:

a/ projekt uchwały w sprawie Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w
Białymstoku,

b/ projekty uchwał w sprawie wyboru biegłych rewidentów dla zbadania sprawozdań
finansowych SP TZOZ w Białymstoku i SP ZOZ w Łapach,

c/  informacja Zarządu o realizacji uchwał Zarządu w 2000 roku,

d/  informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku w 2000 roku,
2. Podjęcie  uchwały  Zarządu  w  sprawie  przeznaczenia  do  oddania  w  użytkowanie

wieczyste na rzecz Zakładu Energetycznego Białystok nieruchomości położonych w
Łapach,  Michałowie,  Czarnej  Białostockiej,  Gródku,  Choroszczy  i  Supraślu
(259/2001).

3. Odpowiedź  na  pismo  Zarządu  Miasta  i  Gminy  Tykocin  w  sprawie  darowizny
nieruchomości.

4. Informacja do Przewodniczącego Rady Powiatu w sprawie przeznaczenia do zbycia
nieruchomści położonej przy ul. Św. Rocha 25A.

5. Wniosek do Wydziału Ksiąg Wieczystych o ujawnienie własności powiatu w stosunku
do skomunalizowanych nieruchomości.

6. Informacja do WZRKiOR dot. opłat z tytułu wieczystego użytkowania gruntu przy ul.
Borsuczej 2.

7. Podpisane umowy z rzeczoznawcą majątkowym p. Łazarewiczem na wycenę działki w
Supraślu.

8. Informacja w sprawie realizacji wniosków PZD.
9. Uchwała Zarządu w sprawie opinii dotyczącej zbycia majątku trwałego SP TZOZ w

Białymstoku.
10. Pismo Wojewody Podlaskiego dot. metryk SPZOZ i odpowiedzi na nie.
11. Uzgodnienie  przebiegu  linii   kablowej  energetycznej  dot.  nieruchomości  przy  ul.

Słonimskiej.
12. Pismo Dyrektora SP ZOZ w Łapach do UNUS w Warszawie.
13. Pismo do Wojewody Podlaskiego o wyrażenie zgody na zmianę przeznaczenia DPS w

Choroszczy.
14. Podjęcie   uchwały  w  sprawie  cennika koordynacji rozkładów jazdy.
15. Podpisanie  umowy  Zarządu  Powiatu  z  Polską  Izbą  Gospodarczą  Transportu

Samochodowego i Spedycji w Warszawie w sprawie koordynacji rozkładów jazdy.
16. Uchwała  w  sprawie  przekazania  dochodów  SP  do  Podlaskiego  Urzędu

Wojewódzkiego.



17. Uchwała  RIO  w  sprawie  opinii  dotyczącej  możliwości  sfinansowania  deficytu
budżetowego w roku 2001.

18. Sprawozdanie PZD w sprawie remontów  i bieżącego utrzymania dróg i mostów w
2000 roku.

19. Pismo Zarządu Gminy Juchnowiec w sprawie remontu drogi Hołówki-Simuny.
20. Pismo Radnego Walentego Sica w sprawie jw.
21. Projekt  umowy w sprawie remontu drogi Hołówki-Simuny
22. Pismo Min. Finansów w sprawie dotacji  na uzupełnienie środków powiatowych, w

związku z wdrożeniem w 2000 roku Karty Nauczyciela.
23. Pismo Dyrektora LO w Łapach w sprawie utrzymania gabinetu stomatologicznego w

szkole.
24. Wnioski z posiedzenia Komisji Zdrowia.
25. Zaproszenia na posiedzenia Komisji.

26. Sprawy różne.

Ad. 1
Członkowie Zarządu Powiatu zapoznali się z materiałami przedłożonymi na posiedzenie
Zarządu, w celu ich zaakceptowania:
a/  Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  projekt  Uchwały  Rady  Powiatu

Białostockiego  w  sprawie  uchwalenia  Regulaminu  Organizacyjnego  Starostwa
Powiatowego w Białymstoku wraz z załącznikiem do niniejszej uchwały (zał. nr 2 i
3).

     W/w przekazano Radzie Powiatu, celem podjęcia.

b/  Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  zaproponowała  rozszerzenie  pkt  10
proponowanego  porządku obrad, który po zmianie otrzymuje brzmienie:
„Podjęcie uchwał w sprawie wyłonienia biegłych rewidentów do zbadania sprawozdań
finansowych SP TZOZ w Białymstoku i SP ZOZ w Łapach”.
Do powyższego punktu przedłożyła zebranym projekty uchwał Rady w tej sprawie (zał.
nr 4 i 5).
Zarząd Powiatu zaakceptował rozszerzenie porządku obrad XXVI Sesji  RPB w
dniu 5  lutego  2001 roku,  a  także  przedłożone projekty  uchwał,  przekazując  je
Radzie Powiatu, celem podjęcia.

c/  Pani  Anna  Szczepańska  przedstawiła  zebranym  informację  z  wykonania  uchwał
Zarządu w okresie od 1 stycznia 2000 roku do 31 grudnia 2000 roku (zał. nr 6).
Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował w/w materiał, przekazując go do Rady
Powiatu.

d/  Pani Wojciechowska przedłożyła zebranym obszerny materiał, opracowany przez PUP  
z działalności Urzędu w 2000 roku (zał. nr 7).
Zarząd jednogłośnie zaakceptował powyższy materiał, przekazując go pod obrady 
XXVI Sesji RPB.

Członek Zarządu – Pani Jadwiga Kuteszko zgłosiła problem dot. formy wyrażenia 
opinii lub stanowiska przez Radę Powiatu. Zdaniem Pani Naczelnik opinia lub stanowisko 
Rady winno być wyrażone w formie uchwały.

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przywołała  zapis  §  15  Statutu  Powiatu
Białostockiego, który brzmi:
„1.Rada Powiatu rozpatruje na sesjach i  rozstrzyga w drodze uchwał wszystkie sprawy

należące do jej kompetencji, określone w ustawie o samorządzie powiatowym oraz w
innych ustawach, a także w przepisach wydanych na podstawie ustaw.
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  2.Rada Powiatu,  w formie uchwał,  wyraża  opinie  i  zajmuje stanowisko w sprawach
związanych z realizacją  kompetencji stanowiących i kontrolnych”.

Tam wszędzie, gdzie z przepisu ustawy samorządowej, czy też ustawy prawo
materialne (czyli przepisów  wykonawczych) wynika, że Rada Powiatu wyraża opinię czy
stanowisko,  musi  być  wydana  uchwała  (oparta  o  podstawę  prawą).  Natomiast  w
momencie, gdy opinia czy stanowisko RPB nie wynika z żadnej ustawy materialnej (brak
jest podstawy prawnej) nie ma obowiązku wyrażania jej w formie uchwały.

Ponieważ zdana członków Zarządu w tej sprawie były podzielone, Zarząd w/w
kwestie  skierował  do  analizy  radcom  prawnym.  Powyższe  kwestie  należy
uporządkować i ujednolicić.

Ad. 2
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż  Zarząd  podejmował
uchwały  dot.  wygaszenia  trwałego  zarządu  nieruchomości,  na  których  znajdują  się
trafostacje.  Z  ustawy o  gospodarce  nieruchomościami  wynika,  iż  trafostacje  należy,  w
drodze bezprzetargowej, ale za wycenę zrobioną przez rzeczoznawcę, sprzedać Zakładowi
Energetycznemu.  Na  omawianych  dzisiaj  nieruchomościach  został  wygaszony  trwały
Zarząd.  Są  to  grunty  powiatowe,  na  których  znajdują  się  obiekty  ZE.  Aby  dokonać
sprzedaży na rzecz ZE Zarząd musi podjąć uchwałę w sprawie przeznaczenia do oddania
nieruchomości gruntowej w wieczyste użytkowanie.

Pani Wicestarosta  przedłożyła członkom Zarządu projekt uchwały w tej sprawie
(zał. nr 8).

Zarząd Powiatu, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 259/2001 z dnia 25 stycznia
2001 roku w sprawie przeznaczenia do oddania w użytkowanie wieczyste na okres 99
lat,  w  trybie  bezprzetargowym,  na  rzecz  Zakładu  Energetycznego  Białystok  S.A.
nieruchomości  gruntowych,  stanowiących własność  Powiatu  Białostockiego wraz  z
przeniesieniem własności budowli – stacji transformatorowych. Uchwała obowiązuje
do dnia 31 maja 2001 roku (zał. nr 9).

Ad. 3
Pani Wicestarosta przypomniała członkom Zarządu, iż na jednym z poprzednich posiedzeń
omawiana  była  sprawa  dot.  pisma  Burmistrza  Tykocina  o  darowanie  nieruchomości
zabudowanej  budynkiem  Ośrodka  Zdrowia  i  budynkiem  gospodarczym,  położonej  w
Tykocinie  (zał.  nr  10).  Po  dokonaniu  analizy  sprawy  przez  WGKiN  okazało  się,  iż
przedmiotowa  nieruchomość  zgodnie  z  danymi  ewidencji  gruntów,  stanowi  własność
Gminy Tykocin (zał. nr 11).
Pani Celina Grażyna Wojciechowska, wobec powyższych faktów, zaproponowała projekt
odpowiedzi do Burmistrza Tykocina.
Zarząd Powiatu, jednogłośnie zaakceptował treść w/w odpowiedzi, upoważniając do
jej podpisania Panią Wojciechowską – członka Zarządu (zał. nr 12).
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Ad. 4
Członkowie Zarządu zapoznali się z projektem pisma, przygotowanym przez WGKiN, do
Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Białostockiego  informującym  o  zamiarze  zbycia
nieruchomości  położonej w Białymstoku przy  ul.  Św. Rocha 25A, w drodze  przetargu
nieograniczonego.

Po  wyjaśnieniach,  Zarząd  Powiatu  jednogłośnie   opowiedział  się  za
podpisaniem w/w pisma i przekazaniem go Przewodniczącemu RPB (zał. nr 13).

Ad. 5
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zapoznała członków Zarządu z wnioskiem do Sądu
Rejonowego  w  Białymstoku,  Wydziału  Ksiąg  Wieczystych  o  wprowadzenie  zmian  w
Księdze Wieczystej Nr 55620, urządzonej dla nieruchomości Skarbu Państwa, położonej w
Supraślu i wpisanie jako właściciela Powiat Białostocki (zał. nr 14).

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie   opowiedział  się  za  podpisaniem  powyższego
wniosku, upoważniając do  złożenia podpisów Panią Celinę Grażynę Wojciechowską i
Panią Jadwigę Kuteszko – dwóch członków Zarządu.

Ad. 6
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła zebranym projekt pisma skierowanego
do  Wojewódzkiego  Związku  Rolników,  Kółek  i  Organizacji  Rolniczych  dot.  opłat
rocznych  z  tytułu  użytkowania  wieczystego  nieruchomości  gruntowej  położonej  w
Białymstoku przy ul. Borsuczej 2, z prośbą o akceptację.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie   opowiedział  się  za  podpisaniem  w/w  pisma,
upoważniając do reprezentacji Panią Celinę Grażynę Wojciechowską (zał. nr 15)

Ad. 7
Pani Wicestarosta przypomniała członkom Zarządu, iż w wyniku   przetargu wyłoniono
rzeczoznawcę  majątkowego  do  wykonania  szacunku  22  lokali  mieszkalnych,
przeznaczonych do sprzedaży, położonych w Supraślu przy ul. Piłsudskiego 64, 64A, 64B
wraz  z  dokumentacja  przeznaczoną  do  zawarcia  aktu  notarialnego  (zestawienie
powierzchni  lokali,  rzuty  kondygnacji,  oznaczenie  na  rzutach  poszczególnych  lokali  i
pomieszczeń  przynależnych  )  wraz  z  określeniem  wartości  udziałów  w  prawie
użytkowania  wieczystego  gruntu.  W poprzedniej  umowie  pominięto  działkę  Nr  164/8,
wobec powyższego istnieje potrzeba zawarcia dodatkowej umowy o dzieło na wykonanie
zlecenia obejmującego wycenę działki Nr 164/8 o pow. 0,0044 ha położonej w Supraślu
przy ul. Piłsudskiego,.
Powyższa  praca  stanowi   7,39  % wartości  uprzedniego  zamówienia  (rozszerzenie  bez
dodatkowego postępowania).

 Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  treść  w/w  umowy  o  dzieło,
upoważniając  do  jej  podpisana  dwóch  członków Zarządu:  Panią  Celinę  Grażynę
Wojciechowską i Panią Jadwigę Kuteszko (zał. nr 16).        

4



Ad. 8
Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z informacją przedłożoną przez Powiatowy
Zarząd Dróg w Białymstoku, dotyczącą sposobu realizacji wniosków PZD (zał. nr 17).

Zarząd Powiatu jednogłośnie zaakceptował tryb rozwiązania przedłożonych
wniosków PZD.

Ad. 9
Pani Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła zebranym wniosek Dyrektora SP TZOZ
w  Białymstoku  o  wyrażenie  opinii  w  sprawie  zbycia  zbędnego  sprzętu  i  aparatury
medycznej, stomatologicznej według przedłożonego wykazu (zał. nr 18). Rada Społeczna
przy  SP  TZOZ  w  Białymstoku  w  dniu  16  czerwca  2000  roku,  uchwałą  Nr  5/2000
zaopiniowała pozytywnie zbycie zbędnego sprzętu i aparatury medycznej (zał. nr 19). W/w
zbycie nie mogło być dokonane wcześniej, gdyż Rada Powiatu Białostockiego dopiero 14
września  2000  roku  podjęła  uchwałę  Nr  XXI/115/2000  w  sprawie  zasad  zbycia,
wydzierżawienia  i  wynajęcia  majątku  trwałego  Samodzielnych  Publicznych  Zakładów
Opieki Zdrowotnej w Białymstoku i Łapach.

Pani  Wojciechowska  przedłożyła  zebranym  projekt  uchwały  Zarządu  w  w/w
sprawie (zał. nr 20).

Po  wysłuchaniu  wyjaśnień,  Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  Nr
260/2001 z dnia 25 stycznia 2001 roku w sprawie pozytywnego zaopiniowania zbycia
przez SP TZOZ w Białymstoku majątku trwałego (zał. nr 21).

W tym punkcie członek Zarządu – Pani  Jadwiga Kuteszko nawiązała do uchwały
Zarządu  Nr  246/2001  z  dnia  10  stycznia  2001  roku  w sprawie  udzielenia  poręczenia
kredytu  dla  SP TZOZ w Białymstoku.  Do złożenia oświadczenia woli  dot.  poręczenia
Zarząd upoważnił dwóch członków Zarządu: Panią Celinę Grażynę Wojciechowską i Panią
Jadwiga Kuteszko.

Pani  Jadwiga Kuteszko, po przeanalizowaniu treści umowy z Bankiem / który od
dłuższego  czasu  obsługuje  SP TZOZ w  Białymstoku  /  ,  uważa,  iż  zapisy  zawarte  w
umowie  nie  są  preferencyjne,  a  wysokość  prowizji  i  odsetek  wskazuje  na  to,  iż  nie
prowadzono negocjacji z Bankiem.

Ponadto  Dyrektor  Rogowski,  na posiedzeniu Zarządu  informował zebranych,  iż
przy podpisaniu umowy kredytowej  będzie  uczestniczył  Dyrektor  i  Główna Księgowa.
Tymczasem reprezentacja SP TZOZ w Białymstoku była jednoosobowa (Dyrektor Walenty
Rogowski).

W związku  z  tym,  Pani  Jadwiga  Kuteszko  poprosiła  o  wyjaśnienie  przepisów
prawnych oraz tego, kto jest upoważniony do podpisywania dokumentów dot. zaciągania
kredytu przez SP ZOZ w Białymstoku.

Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  potwierdziła,  iż  umowa  z  bankiem,
rzeczywiście zawierała pewne „obostrzenia prawne, niemniej jednak przedstawiciel Banku
zapewnił, iż są to normalnie stosowane procedury.

Ad.  10
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Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedstawiła  zebranym  pismo  Wojewody
Podlaskiego Nr WS.IV.0711/2/01 z dnia 18 stycznia 2001 roku dot. wypełnienia metryk SP
ZOZ-ów (zał.  nr 22).  Na podstawie tych metryk Regionalny Komitet  Sterujący będzie
opracowywał  plany  restrukturyzacji,  które  zaś  będą  warunkiem  uzyskania  środków
pochodzących  z  budżetu  państwa,  przewidzianych  na  tę  restrukturyzację.  Dzięki  temu
zostanie stworzony spójny, efektywny kosztowo system opieki zdrowotnej, dostosowany
do  potrzeb  mieszkańców  regionu,  przy  optymalnym  wykorzystaniu  już  istniejących
zasobów.

Pani Wojciechowska poinformowała,  iż oba samodzielne publiczne ZOZ-y takie
metryki  (obraz  sytuacji  zakładu  od  1997  –  2000  roku)  wypełniły  i  dostarczyły  do
Podlaskiego Centrum Zdrowia Publicznego w Białymstoku.

Zarząd Powiatu w/w przyjął do wiadomości.

Ad. 11
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym,  iż  na  poprzednim
posiedzeniu  przedłożona  została  dokumentacja  projektowa  dot.  uzgodnienia  lokalizacji
budynku  mieszkalno-usługowego,  budowanego  przez  Wersal  Podlaski,  na  sąsiedniej
działce z działką będącą w zarządzie SP TZOZ w Białymstoku przy ul. Słonimskiej 15/1.
Zarząd  Powiat  uzgodnił  pozytywnie  powyższą  lokalizację.  W  chwili  obecnej  Zakład
Energetyczny  Białystok  S.A.  wystąpił  bezpośrednio  do  Dyrektora  SP  TZOZ  w
Białymstoku o uzgodnienie przebiegu trasy  projektowanej linii  kablowej  z istniejącego
złącza kablowego do istniejącej stacji transformatorowej. SP TZOZ w Białymstoku w/w
przebieg  linii  uzgodnił  pozytywnie,  zastrzegając  sobie  zapewnienie  ciągłości  dostawy
energii  elektrycznej  w  godzinach  pracy  przychodni  oraz  wykonanie  wszelkich  zmian
energetycznych (przebudowa linii) na koszt wnioskodawcy, czyli Wersalu Podlaskiego.

Dyrektor  Rogowski  w  piśmie  do  Zakładu  Energetycznego  Białystok  S.  A.
zaznaczył ponadto, iż dokonane uzgodnienia są uzgodnieniami użytkownika i wymagają
akceptacji Zarządu Powiatu Białostockiego / zał. nr 23 /.

Pani  Wojciechowska  dodała,  iż  z  wyjaśnień  Dyrektora  SP  TZOZ  w
Białymstoku wynika, iż proponowana przebudowa przyniesie korzyści. W chwili obecnej
SP TZOZ  w  Białymstoku  posiada  dwa  źródła  zasilania  /  zgodnie  z  obowiązującymi
przepisami  prawa  /,  ale  pochodzą  one  z  jednego  transformatora.  W przypadku  awarii
transformatora  ZOZ  pozostaje  bez  zasilania  awaryjnego.  Proponowana  przez  Wersal
Podlaski przebudowa ma polegać na tym, że obiekt powiatowy będzie zasilany z dwóch
różnych transformatorów / zachowanie alternatywnego źródła zasilania /.

Pani  Jadwiga  Kuteszko  zapytała,  jaki  cel  ma  Wersal  Podlaski  w  dokonaniu
przebudowy zasilania SP TZOZ-u w Białymstoku, na swój koszt? Ponadto zapytała czy
powiatowe  służby  architektoniczno-budowlane  analizowały  przedłożony  projekt
przebudowy linii energetycznej i jaką opinie wydały w tej sprawie ?

Ponieważ sprawa ta nie była przedmiotem uzgodnień Wydziału Architektury,
sprawę  odłożono  do  kolejnego  posiedzenia,  przekazując  projekt  uzgodnienia
przebiegu trasy projektowanej linii kablowej do analizy.

Ad. 12
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Zarząd  Powiatu  zapoznał  się  z  pismem  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki
Zdrowotnej  w Łapach,  skierowanym do  Urzędu  Nadzoru  Ubezpieczeń Społecznych w
Warszawie (zał. nr 24).

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożyła  Pani  Ewa  Słojewska-Zaręba.  Podlaska
Regionalna Kasa Chorych uważa, że "dla rodzaju świadczeń (czyli porady lub oddziału)
rozliczenie powinno być dokonane odrębnie i zgodnie z zasadami rozliczenia kwartalnego
zawartych w umowach". SP ZOZ w Łapach nie przekroczył limitu wartości zapisanej w
umowie,  z  faktycznego  wykonania  wynika,  iż  szpital  wykonał  usługi  w 2000 roku  w
ramach  powszechnego  ubezpieczenia  zdrowotnego  na  kwotę  5.904.068,03  zł  i  te
należności winny być uzyskane z  PRKCh.

Zarząd Powiatu powyższe przyjął do wiadomości.

Ad. 13
Pani  Celina Grażyna Wojciechowska przedłożyła  członkom Zarządu wnosek Dyrektora
PCPR w Białymstoku, z prośbą o pozytywne ustosunkowanie się do projektu wystąpienia
do Wojewody Podlaskiego w sprawie wyrażenia zgody na zmianę przeznaczenia DPS w
Choroszczy z domu dla osób przewlekle psychiczne chorych i umysłowo upośledzonych
na dom dla osób przewlekle psychicznie chorych (zał. nr 25).
Zgodnie z nowymi uregulowaniami prawnymi w sprawie domów pomocy społecznej nie
jest  możliwe  przeznaczenie  jednego  domu  dla  osób  z  różnymi  kategoriami
niepełnosprawności.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  propozycję
przekwalifikowana DPS-u w Choroszczy,  podpisując wystąpienie w tej  sprawie do
Wojewody Podlaskiego.

Ad. 14, 15
Pani  Wojciechowska  przypomniała,  iż  na  swoich  posiedzeniach  członkowie  Zarządu
opiniowali  tzw.  koordynację  rozkładów  jazdy  przewoźników  wykonujących  zbiorowy
transport. Podlaska Izba Gospodarcza Transportu  Samochodowego i Spedycji wystąpiła
do  Zarządu  Powiatu  z  ofertą  w  sprawie  zorganizowania  i  prowadzenia  koordynacji
rozkładów jazdy w powiecie białostockim.

Sprawę odłożono, gdyż nie istniała wówczas pilna potrzeba zawierania takiej umowy. W
międzyczasie  Podlaska  Izba   Gospodarcza  Transportu  Samochodowego  i  Spedycji
podpisała  podobnej  treści  umowy z  innymi powiatami.  Obecnie,  do  Zarządu  wpłynęła
ponowna  oferta  dot.  podpisania  umowy  (projekt  umowy)  wraz  z  cennikiem  opłat  za
koordynację  rozkładów  jazdy  przewoźników,  wykonujących  zarobkowy  przewóz  osób
pojazdami  samochodowymi  w  regularnym  transporcie  zbiorowym  na  liniach
komunikacyjnych,  podlegających  koordynacji  przez  organ  samorządu  powiatu
białostockiego (zał. nr 26). Wobec powyższego, Wydział Komunikacji przedkłada wniosek
o podjęcie uchwały Zarządu w sprawie cennika opłat za w/w koordynację (zał. nr 27).
Zgodnie z przedłożonym projektem umowy, wynagrodzenie koordynatora stanowić będą
opłaty przewoźników za czynności koordynacji rozkładów jazdy, a więc powiat nie będzie
ponosił kosztów z w tym związanych (zał. nr 28).
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Pani Skarbnik zauważyła, iż brak jest adnotacji radcy prawnego dot. zastosowania
procedury zamówień publicznych.

Zarząd Powiatu w/w argument uznał  za  bardzo istotny,  wobec powyższego
rozpatrzenie  sprawy  odłożono  do  kolejnego  posiedzenia,  prosząc  o  sprawdzenie
projektu umowy pod względem formalno - prawnym radcę prawnego.

Ad. 16
Pani Maria Grażyna Kalińska zreferowała zebranym potrzebę podjęcia uchwały Zarządu w
sprawie przekazania dochodów Skarbu Państwa do Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego.

Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 261/2001 z dnia 25 stycznia
2001 roku w w/w sprawie (zał. nr 29).

Członkowie  Zarządu  dyskutowali  na  temat  przygotowania  projektu  uchwały
Zarządu  Powiatu  w sprawie  upoważnienia Pani  Skarbnik do  przekazywania  dochodów
Skarbu Państwa Podlaskiemu Urzędowi Wojewódzkiemu. Do przygotowania stosownego
projektu uchwały Zarząd  zobowiązał Panią Skarbnik.

Ad. 17
Pani  Skarbnik  przedłożyła  zebranym  uchwałę  Nr  II/2/7/2001  Składu  Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 17 stycznia 2001 roku w sprawie
wyrażenia opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego na 2001 rok Powiatu
Białostockiego oraz prawidłowości sporządzonej prognozy kwoty długu na 2001 rok (zał.
nr 30).

Pani  Kalińska  dodała,  iż  RIO  ma  obowiązek  wydania  opinii  o  możliwości
sfinansowania deficytu budżetowego. Ponieważ budżet powiatu na rok 2001 był budżetem
deficytowym w zakresie 1.000.000 zł, to oprócz opinii o przedłożonym projekcie budżetu
na rok 2001, już po uchwaleniu w/w budżetu przez Radę Powiatu, RIO nie wydało opinii o
uchwale, natomiast obowiązane było wydać opinię w sprawie możliwości sfinansowania
deficytu budżetowego na rok 2001.

Zarząd Powiatu w/w przyjął do wiadomości, przekazując w/w do zapoznania
się Komisji Finansowo-Gospodarczej oraz radnym na Sesji RPB.

Ad. 18
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przedłożyła  członkom  Zarządu  sprawozdanie
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w sprawie remontów i bieżącego utrzymania
dróg i mostów według stanu na dzień 31.12.2000 roku (zał. nr 31).

Zarząd  przyjął informację do wiadomości, przekazując w/w sprawozdanie do
Pani Sekretarz celem ujęcia w sprawozdaniu do GUS-u.

Ad. 19, 20, 21
Wicestarosta zapoznała zebranych z treścią pisma Zarządu Gminy Juchnowiec Kościelny
nr  B.III.7041-1/2001  z  dnia  18  stycznia  2001  roku  dot.  wyrażenia  zgody  i  zawarcia
stosownej  umowy  na  wystąpienie  w  roli  inwestora,  na  drodze  powiatowej  Hołówki
Duże-Simuny, Urzędu Gminy w Juchnowcu Kościelnym (zał. nr 32).
Zarząd  Gminy  w  Juchnowcu  proponuje  wykonanie  robót  z  własnych  środków,  na
warunkach określonych przez PZD w Białymstoku.
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W tej samej sprawie radny Powiatu Białostockiego – Pan Walenty Sic skierował
pismo zarówno do Starosty jak i Zarządu Powiatu Białostockiego (zał. nr 33)

Powiatowy Zarząd  Dróg przygotował  stosowny projekt  umowy o  finansowaniu
zadania: modernizacja drogi powiatowej Hołówki Duże-Simuny, niemniej jednak został on
przedłożony do sprawdzenia pod względem formalno-prawnym radcom prawnym (zał. nr
34). Do tematów Zarząd wróci na kolejnym posiedzeniu.

Ad. 22
Pani Maria Grażyna Kalińska przedłożyła zebranym pismo Ministerstwa Finansów nr ST
3-4802/OS-4/2001  z  dnia  16  stycznia  2001  roku  w  sprawie  dotacji  na  uzupełnienie
środków powiatowych, w związku z wdrożeniem w 2000 roku Karty Nauczyciela (zał. nr
35).

Zarząd Powiatu powyższe przyjął do wiadomości.

Ad. 23
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zapoznała członków Zarządu z pismem Dyrektora
LO i LE w Łapach, przesłanym przez Urząd Marszałkowski pismem ZPS.II.0555/2/2001 z
dnia  16  stycznia  2001  roku  w  sprawie  utrzymania  gabinetu  stomatologicznego,
znajdującego się w budynku internatu (zał. nr 36).
Wyjaśnienia w tej sprawie złożyła Pani Ewa Słojewska-Zaręba. Kasa Chorych nie zawarła
kontraktu z panią Afonin–Liwińską, gdyż warunkiem podpisania kontraktu jest posiadanie
przynajmniej pierwszego stopnia specjalizacji.  W tej  materii Zarząd Powiatu nie jest w
stanie negocjować z Kasą Chorych.
Członkowie  Zarządu  Powiatu  są  przekonani  co  do  potrzeby  funkcjonowania  gabinetu
stomatologicznego,  niemniej  jednak  brak  kontraktu  z  PRKCh  upoważnia  Panią
Afonin-Liwińską tylko  i  wyłącznie  do  prowadzenia  praktyki  prywatnej.  Nie  może ona
świadczyć  usług  /  bezpłatnych  /  na  rzecz  uczniów z  powodu  braku  kontraktu  z  Kasą
Chorych.
Stosownej odpowiedzi zainteresowanym udzieli WSS w porozumieniu z Wicestarostą.

Ad. 24
Członkowie Zarządu zapoznali się z opiniami i wnioskami z posiedzenia Komisji Zdrowia
i Kultury Fizycznej z dnia 23 stycznia 2001 roku (zał. nr 37), przyjmując je do wiadomości
i realizacji.

Ad. 25
Pani Celina Grażyna Wojciechowska zapoznała zebranych z terminami posiedzeń:
- Komisji ds. Rodziny i Pomocy Społecznej (30.01.2001 r.),
- Komisji Rewizyjnej (31.01.2001 r.),
- Komisji Finansowo-Gospodarczej (2.02.2001 r.),
- Komisji Infrastruktury Technicznej (1.02.2001 r.),
- oraz Komisji Oświaty, Kultury i Turystyki (1.02.2001 r.), zobowiązując członków 
  Zarządu do uczestnictwa w obradach Komisji.
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Ad. 26
W sprawach różnych Pani Jadwiga Kuteszko zawnioskowała do Pani Sekretarz o ustalenie,
w jakim Wydziale będą prowadzone sprawy dot. kontroli obowiązkowego ubezpieczenia
gruntów i budynków przez rolników.

Wobec wyczerpania tematów,  posiedzenie Zarządu zakończono o godz.1310.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska

Podpisali:
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba – Członek Zarządu
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